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Årsmötesprotokoll 2018 

 

Protokoll fört vid Eksta Hembygdsförenings årsmöte den 18 mars 2019 i bygdegården. 

30 medlemmar deltog i mötet. 

 

§ 1  Årsmötet öppnades 

 Lena Mührer hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Tyst minut för Henning Edberg 

Föreningens mångårige ordförande, Henning Edberg, som avled i juli 2018, hedrades med en 

tyst minut. 

 

§ 3 Val av mötesordförande 
Lena Mührer valdes till ordförande för årsmötet. 

 

§ 4 Val av mötessekreterare 
Gunnar Geisle valdes till sekreterare. 

 

§ 5 Val av två protokolljusterare 

Lena Herlitz och Gunnar Persson valdes till justerare. 

 

§ 6 Val av pressreferent 

Gunnar Geisle valdes till pressreferent. 

 

§ 7 Godkännande av föredragningslistan 

Dagordningen gicks igenom och godkändes. 

 

§ 9 Frågan om mötets stadgeenliga utlysande 

Mötet hade varit annonserat i GA och GT den 2 mars och genom”FiS-bladet” som delades ut i 

postlådorna i Eksta i början på februari. Mötet godkände kallelsen. 

 

§ 10  Föredragning av verksamhetsberättelsen 
Lena Mührer gick igenom verksamhetsberättelsen. Mötet beslutade att godkänna den och lägga 

den till handlingarna.  

 

§ 11  Föredragning av ekonomi- och revisionsberättelsen 

Kassören Pia Jakobsson gick översiktligt igenom resultat- och balansrapporten (bifogas detta 

protokoll). Mötet godkände den framlagda ekonomiredovisningen.  
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Daniel Wedin föredrog revisionsberättelsen för räkenskapsåret 2018 och överlämnade 

revisionsberättelsen (bifogas detta protokoll). 

 

Styrelsen föreslog att årets resultat om –80 800,56 kronor förs i ny räkning och därmed blir 

ingående balans 2019. 

 

Årsmötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 

 

Revisorerna föreslog att årsmötet skulle bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 

2017.  

 

§ 12 Frågan om styrelsens ansvarsfrihet 
Årsmötet beslutade att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2018. 

 

§ 13 Val av ordförande samt styrelseledamöter 

Ellen Marie Martinsen omvaldes till ordförande på ett år.   

 

Styrelsen består efter valen av följande: 

 

Ellen Marie Martinsen, ordförande  2019–2019  (t.o.m. årsmötet 2020) 

Lena Mührer    2019–2020  (t.o.m. årsmötet 2021) 

Pia Jakobsson (Jakobs)   2019–2020  (t.o.m. årsmötet 2021) 

Christina Lidquist   2019–2019  (t.o.m. årsmötet 2020) 

Lennart Johansson   2019–2020  (t.o.m. årsmötet 2021) 

Lars Bäckman   2018–2019  (t.o.m. årsmötet 2020) 

Lisen Kebbe    2018–2019  (t.o.m. årsmötet 2020) 

 

Styrelsen fastställer vid kommande konstituerande möte de funktioner ledamöterna ska ha. 

 

§ 14 Val av revisorer jämte suppleanter 

Mats Holst och Daniel Wedin omvaldes till revisorer på ett år. Ann Bolin omvaldes till 

revisorssuppleant på ett år. 

 

§ 15 Val av valbredning 

Valberedningen omvaldes och består av Karin Skörnemo (sammankallande), Anders Ronström 

och Eva Björklöf-Nygren.  

 

§ 16 Val av kommitté till höstfesten 2018  

Valberedningen föreslog följande personer som valdes: 

Ann Bolin och Thomas Hedin 

Ulla och Gunnar Persson 

Lisen Kebbe och Sven Sandström 

Lena Mührer (sammankallande) och Cajo Österberg 

Håkan Andersson 

Anders Ronström 
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§ 17 Val av kommittéer 

  

Sockenbokskommittén 

Kommittén fortsätter och i den ingår: 

Anders Ronström, Bernt Jakobsson och Gunnel Johansson. Anders Ronström sammankallande. 

 

Arkivkommittén 

Bo Stockhaus och Ann Bolin omvaldes.  

 

Sojdeskommittén 

Bo Lautin och Bernt Jakobsson omvaldes. Bo Lautin sammankallande. 

 

Båtkommittén 

Omval av Bernt Jakobsson, Owe Nilsson och Erik Ekholm. Nyval av Pelle Ekholm. 

 Bernt Jakobsson sammankallande. 

 

§ 18 Verksamhetsplan för 2019 

Ordföranden redogjorde för förslaget till verksamhetsplan, se bilaga.  

 

Årsmötet beslutade enligt förslaget. 

 

§ 19 Reseersättning 

Styrelsen föreslog att 18,50 kr per mil ska betalas till den som kör med egen bil på uppdrag för 

föreningen. 

 

Årsmötet beslutade enligt förslaget. 

 

§ 20 Övriga frågor 

Revisorerna hade kommit med tre förbättringsförslag. Först att aktiviteten ”inventering av 

fastighetsbeståndet” fallit bort under hösten 2018. Styrelsen har uppmärksammat detta och 

skrivit in i verksamhetsplanen för 2019 att inventeringen ska slutföras under året. Frågan anses 

därmed besvarad.  

 

Det andra förslaget gällde fastigheten Karlsö 1:4 på Stora Karlsö som skulle vara överlåten till 

Karlsöklubben. Det visade sig vara ett missförstånd. Fastigheten ägs fortfarande av Eksta 

hembygdsförening. 

 

Föreningen bör ta fram en GDPR-policy. GDPR ersätter Personuppgiftslagen (PuL) i Sverige, 

och handlar om hantering och skydd av persondata. Förslaget överlämnas till den nya styrelsen 

för åtgärd. 

 

§ 21 Avtackning 

De avgående ledamöterna Bertil Sahlin och Gunnar Geisle avtackades av Ellen. 

 

§ 22 Förhandlingarna avslutades 

Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat. 
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Vid protokollet 

 

 

 

Gunnar Geisle  

sekr. 

 

 

Justeras 

    

 

 

 

Lena Mührer    

mötesordf. 

 

 

 

 

 

 

Lena Herlitz  Gunnar Persson 

 


